
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek
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Wloclarvek 27.01.201 8

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkanc6w

Zawilla o zbudowanie ulicy Stromei inwestycja ta jest potrzebna

z uwagi na bezpieczeristrvo u2ytkownik6w drogi. Proszg r6wnie2 o wyjasnienie

jak wyglqda spuacja zkanalizacjq sanitarnq przy tej ulicy'

Uprzejmie proszq Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie'

Z powaZaniem
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Marioia Gawlowska


